



Jordan Phosphate Mines
Company (PLC)



شركة مناجم الفوسفات الأردنية
المساهمة العامة المحدودة

Ordinary General Assembly Meeting Agenda:

- 1- Recital the record of the general assembly meeting held on April 4th, 2023.
- 2- Vote on and approve the report of the Board of Directors on the company's business in 2023 and the company's future work plan.
- 3- Vote on the report of the company's auditors on its financial position and financial statements for the year 2023.
- 4- Vote on and approve the annual, profit and loss account.
- 5- To absolve the Board of Directors from liability for the fiscal year 2023.
- 6- Approving the decision of the Board of Directors to distribute 130% of the nominal value of the share as dividends to shareholders.
- 7- Electing the company's auditors for the year 2024 and determining their fees.
- 8- Vote on electing a new board of directors for the next four years in accordance with the provisions of the company's bylaws and the companies law.

جدول أعمال اجتماع الهيئة العامة العادي:

- 1- تلاوة وقائع اجتماع الهيئة العامة العادي المنعقد بتاريخ 2023/4/4.
- 2- التصويت على تقرير مجلس الادارة عن أعمال الشركة خلال عام 2023 وخطة عمل الشركة المستقبلية والمصادقة عليهما.
- 3- التصويت على تقرير مدققي حسابات الشركة عن ميزانيتها وحساباتها الختامية عن السنة 2023 .
- 4- التصويت على الميزانية السنوية وحساب الارباح والخسائر والمصادقة عليها عن السنة المالية 2023 .
- 5- ابراء ذمة مجلس الادارة عن السنة المالية 2023 بحدود القانون.
- 6- الموافقة على توصية مجلس الادارة توزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة 130% من القيمة الاسمية للسهم .
- 7- انتخاب مدققي حسابات الشركة لعام 2024 وتحديد اتعايبهم.
- 8- انتخاب مجلس ادارة جديد لمدة اربع سنوات قادمة وفق احكام النظام الاساسي للشركة وقانون الشركات.